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Abstract (en)
The appliance has a circulation system (26) which processes a fluid. A conveyor (141) generates a directional flow of the process medium. A steam
generator (137) is arranged in the circulation system, and contact surfaces (143) are coated with catalyst material. A vent opening processes fluid
back to the conveyor. The output portion (138,140) of the steam generator opens in the flow direction between the discharge opening (125) of the
work space and the contact areas (142) in the circulation system. An independent claim is included for method for cleaning domestic appliance.

Abstract (de)
Ein Haushaltsgerät ist beschrieben mit einem Zirkulationssystem (12,16,14,15,26) für die Zirkulation eines Prozessmediums, einer Fördervorrichtung
(141) zur Erzeugung einer gerichteten Strömung des Prozessmediums, einem Dampfgenerator (137), einer oder mehreren im Zirkulationssystem
angeordneten und mit Katalysatormaterial beschichteten Kontaktflächen (143) und einem im Zirkulationssystem angeordneten Nutzraum (12) zum
Beladen von aussen, der eine Abzugsöffnung (125) für das Prozessmedium aufweist. Der Dampfgenerator (137) besitzt einen Ausgang (138,
140), der in das Zirkulationssystem in Strömungsrichtung zwischen der Abzugsöffnung des Nutzraums (12) und der Position der ein oder mehreren
Kontaktflächen (143) in das Zirkulationssystem einmündet.
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